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A tutaj poniżej kilka słów o FAD. 
  
FAD - To było spotkanie pod znakiem przyjaźni i wspólnego przeżywania. Jestem pod 
wrażeniem moich słowackich przyjaciół, jak pracują z młodzieżą w Nitrze. Byłem zachwycony 
możliwością oglądania młodzieńczej pasji i spektakli, które poruszały istotne tematy dla młodych. 
Było wiele rozmów, spostrzeżeń oraz analiz z moimi kolegami i koleżankami z jury i uczestnikami. 
To było bardzo twórcze i potrzebne. FAD, to ważny Festiwal. Niewiele jest miejsc, gdzie można z 
drugim człowiekiem być i rozmawiać o sztuce, nie rywalizować, ale właśnie współistnieć. Cieszę się, 
że FAD jest międzynarodowy, to poszerza naszą integrację europejską, której wszyscy 
potrzebujemy. Potrzebujemy być dzisiaj razem w Europie. Sztuka i teatr muszą nas wszystkich 
łączyć. To jest dla nas wszystkich wyzwanie na najbliższe lata. 
Wielkie dzięki organizatorom za FAD. I do zobaczenia.  
  
Tu je pár slov o FAD. 
  
FAD - Bolo to stretnutie poznačené priateľstvom a spoločným zážitkom. Na mojich slovenských 
kamarátoch mi imponuje, ako pracujú s mládežou v Nitre. Potešilo ma, keď som videl mladistvú 
vášeň a vystúpenia, ktoré sa dotýkali dôležitých tém pre mladých ľudí. S kolegami z poroty a 
účastníkmi bolo veľa rozhovorov, postrehov a analýz. Bolo to veľmi kreatívne a potrebné. FAD je 
dôležitý festival. Je len málo miest, kde môžete byť s inými ľuďmi a rozprávať sa o umení, nesúťažiť, 
ale len spolunažívať. Som rád, že FAD je medzinárodný, rozširuje našu európsku integráciu, ktorú 
všetci potrebujeme. Dnes musíme byť v Európe spolu. Umenie a divadlo nás všetkých musia spájať. 
Je to výzva pre nás všetkých na najbližšie roky. 
Veľká vďaka organizátorom za FAD. A do skorého videnia. 


